
ویدئو؛ شصت ثانیه با صنعت غذا
و کشـاورزی/ مـروری یـک دقیقـهای

بر اخبار صنایع غذایی کشور

شصت ثانیه صنعت غذا و کشاورزی مروری کوتاه بر اخبار صنایع غذایی
و کشاورزی است.

برای مشاهده واضح تر این کلیپ کوتاه ۶۰ ثانیه ای ، بر روی مربع
زیر کادر کلیک و با فیلتر شکن خاموش تماشا کنید.

بهرهبرداری از نیروگاه پیشرفته برق و حرارت
در گروه صنعتی زر

همزمان با دور دوم سفر رئیسجمهور به استان البرز، نیروگاه برق و
حرارتِ اختصاصی گروه صنعتی و پژوهشی زر با حضور عباس علی آبادی

وزیر صمت در استان البرز وارد مدار شد.

رئیس هیئت مدیره انجمن مواد افزودنی صنایع
غذایی وجود ارز چند نرخی را بزرگترین عامل
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فساد اقتصادی عنوان کرد.

رئیـس هیئـت مـدیره کـانون انجمـن هـای صـنفی
صنایع غذایی ایران بر این اعتقاد است دولت
سیزدهم راه اشتباه گذشتگان را با ادبیاتی

متفاوت تکرار می کند.
محمدرضا مرتضوی می گوید: بودجه سال آینده قطعا موجب رونق کسب و

کارها و افزایش ورود سرمایه به کشور نخواهد بود

رئیـس انجمـن تولیدکننـدگان و تأمینکننـدگان
برنج گفت: سیستمی شدن ثبت سفارش برنج باعث

ایجاد شفافیت در واردات شد

سـید جـواد سـاداتی نـژاد، وزیـر سـابق جهـاد
کشاورزی، از حضور در انتخابات مجلس انصراف

داد
ویدیوهای صنایع غذایی را در بخش چندرسانه ای اگروفودنیوز و یا در

سایت اگروفودتی وی مشاهده فرمایید.

رئیـس هیئـت مـدیره گـروه صـنعتی
ــا ــو ب ــتا در گفتوگ ــارس اس پ
اگروفودنیــوز: ارز چنــد نرخــی

بزرگترین عامل فساد اقتصادی
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دکتر پرویز جهانگیری میگوید: طی سالهای گذشته با حفظ ارز چند
نرخی و عدم تغییر این سیاست، نه تنها فساد اقتصادی کاهش نیافته

بلکه در هر دوره افزایش نیز پیدا کرده است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، پرویز
جهانگیری رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا در خصوص ایجاد
رانت و فساد در تخصیص ارز با قیمت پایین جهت واردات کالا به
خبرنگار ما گفت: در طی ۴۰ سال گذشته همواره شاهد چند نرخی بودن
ارز بوده ایم و بدیهی است افرادی خاص که با داشتن روابط از
دریافت این ارزها منفعت میبردند، نمیتوانستند از کنار این منافع
عظیم بسادگی بگذرند که حتی اصول اخلاقی را نیز زیر پا گذاشتهاند.

جهانگیری بیان کرد: از آنجائیکه گاهی به صورت گروهی از این منافع
باد آورده بهرمند شدهاند، لذا نهایت کوشش خود را برای حفظ منافع

خود در این راه به کار گرفتهاند.

وی گفت: تاراج منابع ملی در طول سالهای گذشته به قدری گسترش
یافته که قبح خود را از دست داده و به امری عادی تبدیل شده است.

این فعال اقتصادی عنوان کرد: مشاهده گسترش این نوع فساد، دلسوزان
اجتماع و کارشناسان آگاه را بر آن داشت که ضمن اعتراض و پیشنهاد
تک نرخی نمودن ارز، خواستار قطع این امتیازات شوند ولی توصیه ها

تاکنون موثر نبوده و کماکان ادامه دارد.

جهانگیری گفت: باید به این نکته نیز توجه نمود که نرخ ارز در
مقایسه با ریال ارزان نیست و تک نرخی نمودن ارز، تولیدکنندگان و
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صادرکنندگان را از سردرگمی و بلاتکلیفی خارج میکند.

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنی های مواد غذایی خاطرنشان کرد: جهت
رفاه حال مصرفکنندگان، باید آزادی بیشتری در مبادلات داخلی و

خارجی ایجاد و در صورت لزوم این امور را به اشخاص با تجربه و یا
به تشکلهای مردمی سپرده شود.

وی در ادامه افزود: در سنوات گذشته نیز شاهد بوده ایم که با روی
کار آمدن دولتها و حفظ ارز چند نرخی و عدم تغییر این سیاست، نه
تنها فساد کاهش نیافته بلکه میزان فساد در هر دوره نیزافزایش

پیدا کرده است.

این کارآفرین صنعت غذای کشور گفت: دولتمردان هنوز به این نتیجه
نرسیدهاند که کار را باید به کاردان سپرد و از مشورت آنها برای
امور رده بالای کشور استفاده نمود. متاسفانه مسئولین رده های
پائین هنوز با خود شیفتگی بر این باورند که از دیگران بهتر
میدانند و به تصور خودشان انتخاب آنها برای هر پست حاکی از
کاردانی آنهاست که این تصور غلط آنها، این گروه را گردانندگان

اصلی دولتها در تصمیمات قرار داده است.

جهانگیری در ادامه افزود: این گروه بخاطر منافع مفسده انگیز خود
راه ارتباط مردم با ردههای بالاتر حکومت را مسدود و به دلیل منافع

شخصی مانع تک نرخی شدن ارز به بهانه های مختلف میشوند.

وی ضمن بیان این ضرب المثل که “آدم عاقل از یک سوراخ دو بار
گزیده نمیشود” گفت: مادامی که مشکلات چند نرخی بودن ارز در جامعه
وجود دارد، چرا درصدد حذف آن برنمیآیند و شیوه مفسده انگیز را
ادامه میدهند و حال که آگاهیم در طول چهل سال پاسخ درستی از این

روش گرفته نشده است چرا آنرا ادامه میدهند.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا اظهار کرد: برای کاهش فساد
و سروسامان دادن به تولید و تجارت در کشور، راهی جز قطع

رانت که فقط به افراد خاص تعلق میگیرد، نداریم.

پرویز جهانگیری در پایان گفت: انتظار میرود با حذف امتیازات
بیجا، عدالت اجرا شده و شاید روزی با این حرکت به اصلاح امور و

گسترش فعالیتهای سالم تولیدی و تجاری در کشور دست یابیم.



در جلسه هیئت مدیره انجمن علوم
و صـنایع غذایـی/ دکتـر عزیـزی و
دکتـر فتـح اللهـی رئیـس و نـایب
رئیس ماندند/ دکتر مهدی امینی

دبیر انجمن شد

در اولین جلسه هیئت مدیره پس از مجمع عمومی انجمن علوم و صنایع
غذایی ایران ترکیب اعضای هیئت رئیسه دچار تغییر شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی” اگروفودنیوز ” در این
جلسه دکتر محمد حسین عزیزی به عنوان رئیس هیئت مدیره، دکتر احمد
فتح الهی به عنوان نایب رئیس هیئت مدیره ،دکتر مهدی امینی به
عنوان دبیر و عضو هیئت مدیره و دکتر یحیی مقصودلو به عنوان خزانه

دار و عضو هیئت مدیره انتخاب شدند.

گفتنی است همچنین به همراه افراد ذکر شده دکتر محمد حسینی ، دکتر
منوچهر وثوقی و دکتر ایرج شریفی آل آقا نیز بعنوان اعضای هیئت
مدیره ترکیب ۷ نفره هیئت مدیره انجمن علوم و صنایع غذایی ایران
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را تشکیل دادند.

خاطرنشان می شود، دکتر پرویز جهانگیری نیز به عنوان بازرس انجمن
انتخاب می شود.

گفتنی مهندس محمدرضا شافعی نیا، دبیر سابق انجمن نیز به عنوان
مشاور عالی هیئت مدیره انتخاب گردید.

خبر مرتبط:

انجمن علوم و صنایع غذایی هیئت مدیره خود را شناخت

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنی
های مواد غذایی:بروکراسی موجود
در ادارت دولتی مانع از پیشرفت
کـار و تحقـق شعارهـای سـال مـی
شـود/ تـا زمـانی زیرسـاخت درسـت
ــی ــل نم ــی حاص ــود، پیشرفت نش

شود+ویدئو
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به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاوری “اگروفودنیوز”،دکتر
پرویز جهانگیری “رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارستا” گفت: گروه
صنعتی پارس استا در زمینه تولید افزودنیهای مواد غذایی است،اولین
بار در کشور این کار را شروع شد به نحوی که واردات بسیاری از
محصولات به کشور جلوگیری شد به طور مثال مالتو دکسترین که برای
اولین بار درمنطقه تولید کردیم که ترکیه بعد از سه یا چهار سال

شروع به تولید کرد.

جهانگیری افزود: چین انحصار برخی از مواد افزودنی ها را در دست
گرفته بود که با فعالیت ما و کیفیت محصولتمان بازار را از چینی
ها پس گرفتیم. در بخش های دیگر هم فعالیت داریم ولی کل سرعت حرکت
مـا کمـی کنـد اسـت،انواع نشاسـته هـای اصلاح شـده ، اسـتابیلایزر
ها،امولسیفایرها را تولید می کنیم در بخش رنگ نیز هم طبیعی و
ستنتیک تولید داریم، سنتیتیک بیشتر واراداتی است که تولید آن در
داخل هم آغاز شده است. خارج از این مسائل یک سری تولید محصولات
انحصاری از جمله فیبرهای خوراکی است که به صورت محلول و غیر

محلول در اختیاز صنایع برای سلامت مردم قرار می گیرد

رئیس انجمن افزودنیهای مواد غذایی افزود:افزودنیهای مواد غذایی
گستردگی فراوانی چه از نظر مواد شیمیایی و استخراج های طبیعی
دارند که ما در حدود ۱۰۰ تا ۱۲۰ نوع افزودنی در کشور تولید می
کنیم، ولی بقیه وارداتی هستند و قرار نیست هم همه آنها تولید شود
چرا که ۴۰۰۰ افزودنی در بخش طبیعی است که با احتساب افزودنیهای
شیمیایی ۱۰۰۰۰۰ نوع افزودنی داریم که درصد تولیدی در کشورمان



نسبت به جهان ناچیز است. ماهم سعی داریم تولیدات افزودنی های
طبیعی را افزایش دهیم.

دکتر جهانگیری بیان کرد: در خصوص تحقق شعار سال اگر یک سری از
مسائل ریشه ای حل نشود،اتفاقی نمی افتد. مقامات عالی کشور می
گویند : تولید باید توسعه یابد و به آن توجه شود ولی در قسمت های
پایینی دولت هنوز درگیر مسائل بروکراسی هستند و این بروکراسی
مانع از پیشرفت می شود و نمی گذارد تولیدکننده کار کند. ما وقتی
یک پروانه بگیریم سالها باید پی گیری کنیم،بخواهیم کالایی وارد
کنیم از صد کانال باید رد بشویم. این طور نمی شود کار کرد،

تازمانی که زیربنا را درست نکنیم نمی توان پیشرفت کرد.

وی افزود: در اینکه در منطقه اول هستیم و اینکه امکانات ما طوری
است که می توانیم کل بازارهای منطقه را پوشش دهیم،همه هم این را
می دانند ولیکن اصل قضیه این است که سر حاکمیت سیستم بروکرات
مشکل داریم و باید از دولتمردان بخواهیم این تابو را بشکنند و
دستور دهند هر بخشنامه زائدی هست، حذف شود و تولیدکننده با دست

بازتر بتواند کارش را انجام دهد.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا در پایان برگزاری سی امین
نمایشگاه اگروفود را با کیفیت ارزیابی کردو گفت : با توجه به
مشکلاتی از قبیل مسائل اقتصادی و نقدینگی و تهیه مواد اولیه در

بین واحدهای تولیدی برگزاری این رویداد خوب بود.

رئیـس هیئـت مـدیره گـروه صـنعتی
ــا ــو ب ــتا در گفتگ ــارس اس پ
اگروفودنیــوز عنــوان کــرد:
بروکراسـی اداری، مـرگ تـدریجی
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تولید

دکتر پرویز جهانگیری اعتقاد دارد سازمانها نه تنها راه را برای
فعالیت هموار نمینمایند بلکه با تصمیمات غیر کارشناسی مشکلات را

برای فعالیتهای تولیدی افزونتر میکنند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رئیس
هیئت مدیره انجمن افزودنیهای صنایع غذایی در پاسخ به سوالی مبنی
بر اینکه “چشم انداز وی از تولید و صادرات صنعت غذا در سال ۱۴۰۲
چیست؟” به خبرنگار ما گفت: هیچ ثباتی در تصمیم گیریهای مسئولین
وجود ندارد و این یعنی بلاتکلیفی در زمینه تولید، انجام امور

صادرات و عدم امکان انطباق با مقررات غیر کارشناسی.

جهانگیری بیان کرد: علیرغم توصیههای مقامات کشوری، مزاحمتهای
گوناگون از سوی سازمانهای مسئول فراهم میشود که میخواهند از
بیکاری برای خود کار بتراشند و در این راه بدون نگرانی از باز

خواست، سنگهای بزرگی را بر سر راه تولید میاندازند.

وی گفت به عنوان مثال: سازمان محیط زیست مشکل زیست محیطی را فقط
در وجود واحدهای تولیدی میبیند و به آلاینده های واقعی جامعه وقعی
نمینهد و یا از بین هزاران مجتمع آپارتمانی آلاینده ،محیط زیست
هیچگاه حساسیتی از خود نشان نمیدهد. فاضلابهای انسانی آنها از
طریق چاهای جذبی آبهای زیر زمینی را آلوده مینماید ولی اگر واحد
تولید با اختلاف چند رقم ناچیز به ضوابط سختگیرانه سازمان محیط
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زیست نزدیک شود متهم به آلایندگی میشود و تکلیفش با جریمه مشخص
میگردد و بشدت تهدید به تعطیلی میشود و با عدم وجود الایندگی با
توسل به تصمیمات غیر کاربردی تولید کننده را در ادارات دیگر

سرگردان میکند و مشکل بر سر راه تولیدکنندگان ایجاد میکند.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا عنوان کرد: در سایر
سازمانها نیز اوضاع برای تولیدکنندگان بهتر از این نیست و
سازمانها به جای فراهم نمودن تسهیلات کاری ،علیرغم وجود قوانین
ایجاد سهولت کسب و کار؛ نه تنها راه را برای فعالیت هموار
نمینمایند بلکه با تصمیمات غیر کارشناسی مشکلات را برای فعالیتهای

تولیدی افزونتر میکنند.

جهانگیری در ادامه گفت: حاکمیت بروکراسی با روند موجود ناکارامدی
اقتصادی بجای بهبود شرایط کاری، تولیدکنندگان را به قعر مشکلات
غیر قابل حل هدایت میکند و در عمل مرگ تدریجی را برای تولیدات

کشور فراهم مینماید.

این کارآفرین صنعت غذای کشور بیان کرد: در این ارتباط کاری که در
گذشته ظرف دو روز به سرانجام میرسید در حال حاظر به سال و حتی
بیشتر گسترش میابد. بدلیل این بروکراسی که ناشی از ایجاد پستهای
غیر ضروری در کشور میباشد. سرمایه گذار در بخش تولید میبایست
سرمایه خود را در روی خاک و بدون بهره گیری از آن در طولانی مدت

بر روی خاک رها کند.

وی خاطرنشــان کــرد: در جــامعه ای کــه همــواره شمشیــر بــالای ســر
تولیدکننده به انتظار نشسته از تولیدکننده برای برنامه ریزی چه

انتظاری میتوان داشت.

جهانگیری گفت: مادامی که مسئولین بعد از سالها مشکل قاچاق کالا را
که بدون ارزش افزوده در جامعه عرضه میشود نتوانستند رفع نمایند
چگونه میتوانند بازار با ثباتی را برای تولید کنندگان داخلی
فراهم نمایند تا انها بتوانند بدون دلهره و تحمیل شدن جرائم
سازمان امور مالیاتی به حیات خود بیاندیشند و از تعطیلی واحدهای

خود و با تحمل هزاران مشکل جلوگیری نمایند.

وی بیان کرد: با افزایش نرخ سرسام آور ارز، تولیدکننده ناچار به
تولید و عرضه محصول خود بطور روزانه به بازار است و دغدغه حفظ
ارزش سرمایه خود را دارد و همواره باید بیاندیشد تا در رقابت با
اجناس وارداتی ارزش موجودی خود را حفظ کند و فرصت اندیشیدن به
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برنامه فردای خود را ندارد.

پرویز جهانگیری در پایان گفت: با روند موجود و نامشخص بودن
برنامه ها برای فعالیت در کشور چطور میتوان به فردا اندیشید و
برای آینده تولید و صادرات برنامه تدوین کرد که نه برنامه ریزی
برای واردات مواد اولیه در دست ماست و نه برنامه صادرات در تصمیم

ماست.

سرویس خبری: صنعت غذا

ــن ــدیره انجم ــت م ــس هیئ رئی
افزودنیهــای صــنایع غذایــی در
گفتگــو بــا اگروفودنیــوز: بــا
ادامه روند کنونی،آینده تولید
کشور با بحران مواجه خواهد شد

دکتر پرویز جهانگیری معتقد است تورم و نوسانات نرخ ارز آینده
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تولید در کشور را دچار سردرگمی و آسیبهای جدی خواهد نمود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رئیس
هیئت مدیره انجمن افزودنی های صنایع غذایی در خصوص تاثیر نوسانات
ارزی اخیر بر روند تولید و صادرات محصولات غذایی به خبرنگار ما
گفت: هر برنامه ریزی برای رسیدن به هدف مستلزم ثبات و آرامش در
کشور میباشد تا بتوان نسبت به حصول برنامههای از پیش تعیین شده

اقدام نمود.

جهانگیری عنوان کرد: عدم وجود ثبات، اجرای هر برنامهای را دشوار
و گاهی غیر ممکن میکند. در کشور ما تولیدکننده تمامی انرژی و
تفکرش صرفا برای مقابله با بحران و جلوگیری از زیان است، گوش
شنوایی برای شنیدن مشکلات تولیدکنندگان نیست و برنامه ای برای

حمایت از آنها وجود ندارد.

این کارآفرین صنعت غذای کشور بیان کرد: هر روز برخی از مسئولین
بی تجربه و بی تفاوت با عملکردهای غیر کارشناسی و غیر علمی باری
به مشکلات تولیدکنندگان میافزایند. هر روز فضای کسب و کار را بر

خلاف مصوبات و هشدار برخی از مسئولین مسمومتر میکنند.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا در ادامه گفت: در گذشته هر
سازمانی مسئول عملکرد خود بود ولی طی دو سال اخیر شاهد شکل گرفتن
یک دومینو هستیم. به عبارتی اگر تولیدکننده با یک سازمان دچار
مشکل جزیی شود و مشکلش با آن سازمان حل نگردد قادر به ادامه
تولید نخواهد بود و در این حالت بقیه مسئولین متاسفانه بی تفاوت
میشوند و اگر تولیدکننده نتواند نسبت به حل مشکل ناچیز خود اقدام

نماید محکوم به توقف تولید و تعطیلی واحد خود خواهد بود.

جهانگیری در پاسخ به اگروفودنیوز که با ادامه این روند، تامین
مواد اولیه صنایع غذایی با چه چالش هایی مواجه خواهد بود گفت:
عدم وجود آرامش و ثبات در بازار ارز به این مشکلات خواهد افزود.
مخصوصا که مسئولین در این مورد بدون مطالعه و بررسی عمل مینمایند
و به طور ساعتی بخشنامه صادر میکنند. یقینا در چنین شرایطی همه
چیز بحرانی میشود و امکان هیچگونه برنامهریزی وجود نخواهد داشت.

وی افزود: در شرایط تورمی موجود اگر تولید کنندهای بتواند
موجودیت خود را حفظ کند و دچار ورشکستگی نشود میبایست لوح تقدیر

دریافت کند.
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پرویز جهانگیری در پایان خاطرنشان شد: تولیدکننده ناچار به فروش
تولیدات روزانه خود میباشد ولی با تورم افسار گسیخته، قادر به
جایگزینی کالای از دست رفته خود نیست و بنابراین فقط میتوان گفت
که نوسانات ارز و تورم یقینا آینده تولید در کشور را دچار

سردرگمی و آسیبهای جدی خواهد نمود.

سرویس خبری: صنعت غذا

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنی
هـای صـنایع غذایـی در گفتگـو بـا
اگروفودنیـوز: مقـررات پیچیـده
دولتـی صـرفاً متـوجه واحـدهای

تولیدی است

دکتر پرویز جهانگیری گفت: علیرغم شکست سیاست جریمه  هر حرکت
فعالان اقتصادی را  با خطا کار نمودن آنها و تحمیل جرائم سنگین 

از فعالیت باز می داریم .
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به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، رئیس
هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا در گفتگو با خبرنگار ما گفت:
 برای انجام و موفقیت در هر کاری می بایستی زیر بناهای لازم را
برای انجام آن تدارک ببینیم تا بتوانیم آن کار را به پیش ببریم
.وقتی از کشورهای پیشرفته سخن به میان می آوریم مشاهده می کنیم
ً از دانش مورد نیاز بهره مند که برنامه ریزان و مسئولین آنها اولا

می باشند و تصمیم های بدون بررسی و کارشناسی نمی گیرند.

لزوم استفاده از افراد متخصص و با تجربه در
راس دستگاههای دولتی

دکتر پرویز جهانگیری ادامه داد: کشورمان متاسفانه از این منطق
درست بهره مند نیست و مسئولیت ها را به افرادی که فاقد دانش  و
تجربه  لازم در رشته مورد نظر دارند، می سپاریم ، که نمونه بارز
آن گماردن یک استانداردر ریاست یک سازمان تحقیقاتی همچون سازمان

ملی استاندارد ایران  می باشد.

این کارآفرین صنعت غذای کشور افزود:  ریاست چنین سازمانی می
ً از درون آن سازمان بالا آمده بایستی به فردی سپرده شود که  اولا
باشد و ثانیاً با شایسته سالاری  بدون هیچ روابطی انتخاب شده

باشد.

ما از این دست مسئولیت سپاری متاسفانه در کشورمان فراوان داریم،
لذا می توان گفت  که دلیل عمده عقب افتاده گی ما و عدم پیشرفت
مان از این انتخابهای رابطه ای و غیر شایسته سالاری نشات می گیرد.

جهانگیری افزود :وقتی مسئولی در مسئولیتی که به عهده اش سپرده می
شود سواد و تجربه کافی  را نداشته باشد ،  نتیجه همین می شود که

الساعه شاهد آن هستیم  و هر روز به جای پیشرفت، عقب رفت داریم.

وی  با اشاره به لزوم کالبد شکافی  در کشور با وجود داشتن نعمات
کافی خداوندی  که اقتصاد آن  به مرحله ای رسیده است  که مردمش در
فقر و فلاکت و زباله گردی بسر می برند، اظهار کرد: ما کشوری بودیم
که تمامی کشورهای منطقه  آرزوی رسیدن به  شرایط آن را داشتند،در
سالهای اوائل انقلاب حرکتها در جهت پیشرفت بود زیرا در انتخاب
مسئول به سوابق علمی و فنی افراد توجه میشد و روابط در جامعه

حاکم نبود.
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رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا  ادامه داد: متاسفانه 
گسترش روابط و بی توجهی به شایسته سالاری سبب بروز مشکل فعلی ما
شد و مدیران شایسته از کشور خارج و دانش خود را در اختیار
همسایگانی قرار دادند  که  اکنون ما شاهد پیشرفت  آنها هستیم.

 وی افزود : همین مدیران ما  سازمان استاندارد را برای کشورهای
آسیای میانه راه اندازی کردند و سبب بوجود آمدن صنعت در آن
کشورها  شدند که حکومت عقب مانده روس قادر به انجام این کار

 نبود.

جهانگیری  گفت:  برنامه ریزان برای افزایش فعالیت و پیشرفت با
دانشی که دارند:

-اهداف استراتژیک را  مشخص می کنند.

-در جهت توسعه و توانمند سازی برنامه ریزی می کنند

-برنامه های حمایتی خود را از طریق اعطای تسهیلات مالی ومعنوی
اعلام می نمایند.

-انواع کمکهای مقرراتی و مالی و امکاناتی را در برنامه های توسعه
و پیشرفت قرار می دهند.

– با ایجاد مراکز پژوهشی و فراهم نمودن بستر تحقیق و توسعه
،نتـایج سـرمایه گـذاری در ایـن بخـش را بـه کارآفرینـان واگـذار

مینمایند.

– انـواع حمایتهـای قـانونی و حقـوقی را بـرای ایجـاد فعالیتهـای
اقتصادی را فراهم نموده و تمامی موانع انرا از سر را بر می دارند

– بانکهـارا وادار مـی نماینـد کـه بـدنبال کارآفرینـان برونـد و
باحداکثر  توان با حداقل سود بیشترین سرمایه را در اختیار

کارآفرینان قرار دهند.

در تمامی تصمیمات دست اندر کاران را شرکت داده و بدون حضور انها
تصمیم نمی گیرند

-دولتها بسته های حمایتی خود را مشخص نموده و حتی نیازهای  خود
را از طریق کارآفرینان داخلی تامین می نمایند

و……..
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رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی افزودنی های صنایع غذایی  افزود :
شاهدیم که ترکیه عقب مانده از اقتصاد به اعمال اینگونه سیاستها
توانست که بدون داشتن منابع انرژی و…. در آمد خود را از بابت
تولید و خدمات به سالیانه حدود ٢۵٠ میلیارد دلار برساند، در حالی
که ما وجود یک وابسته بازرگانی خود را تحمل نمی کنیم ، کشور
ترکیه در کشورهای مجاور ما و در هر کدام حداقل سه وابسته

بازرگانی دارد.

قوانین ناکارآمد مالیاتی کارآفرینان را از
تولید کنار می زند

این فعال  اقتصادی  ادامه داد: با واقع گرایی مشاهده می کنیم  که
نه تنها هیچ حرکتی از آنچه اشاره شد را در کشور بصورت واقعی
نداریم بلکه با شعارهای حمایت از تولید تیشه به ریشه تولید می
زنیم.  کارآفرین را بجای پرداختن به تولید به کارمند بی جیره و
مواجب سازمان امور مالیاتی تبدیل میکنیم و با قوانین ناکارآمد
مالیاتی کارآفرینان را از تولید کنار زده و وادارشان می کنیم که

به کشورهایی که از انها استقبال می کنند کوچ کنند.

جهانگیری اظهار کرد: علیرغم شکست سیاست جریمه  هر حرکت فعالان
اقتصادی را  با خطا کار نمودن آنها و تحمیل جرائم سنگین  از
فعالیت باز می داریم .تمامی کمبودهای مالی خود را به دوش فعالان
اقتصادی گذاشته و منابع آنها را که می بایست صرف توسعه و پیشرفت
آنها باشد را جذب می کنیم و مصداق سگهای رها شده و سنگهای بسته

را اجرا می کنیم.

وی  گفت: بدون در نظر گرفتن شرایط حاکم در اتاقهای در بسته و
بدون مشورت با دست اندر کاران تصمیمات خلق الساعه درخصوص صادرات
گرفته می شود واین حرکتها خریداران کشور های دیگر را نسبت به
خرید از ایران بد گمان و سر درگم می کند و در نتیجه در منطقه ما
خریداران به سمت کشور ترکیه متمایل شده و علیرغم کیفیت مناسب
کالاهای ما را درجه دوم تلقی نموده و در صورت ناچاری بسمت ما

میایند.

مقررات پیچیده دولتی صرفاً متوجه واحدهای
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تولیدی است
در حالی که سرمایه های ما بر روی زمین مانده  صدور پروانه ها 
برای فعالیت سالها بطول می انجامد،مقررات پیچیده دولتی صرفاً
متوجه واحدهای تولیدی است و سایر بخشها در این زمینه ها آزاد
هستند. بطور مثال در کشور در نقاط مختلف ساختمانهای ۵و ١٠ طبقه
ساخته میشوند.که اکثر انها فاقد تاسیسات تصفیه پس آبهای انسانی و
غیر انسانی بوده و  برای دفع از چاههای جذبی استفاده میکنندو در
این حالت سازمان حفاظت محیط زیست هیچ مشکلی با آنها ندارد و
جریمه ای نیز برای آنها متصور نیست،در صورتیکه کارگاهی مرتکب این
خطا شود ضمن مزاحمتهای مختلف  آن کارگاه را نیز مشمول جرایم
مینمایند. این قصور سازمان محیط زیست بدلیل دولتی بودنش مورد
اعتراض هیچ مرجعی نیست. وظیفه سازمان محیط زیست تحقیق در زمینه
چگونگی کاهش آلاینده ها و کاهش آلودگیهای محیط و حفظ سلامت محیط
زیست و راهنمایی و کمک به واحدهای تولیدی  برای کاهش آلایندگی ها

می باشد نه توسل به تهدید و جریمه.

 دکتر جهانگیری در پایان گفت: در هر حال موانع و مقررات زائد در
کشور بر سر راه فعالیتهای اقتصادی بیشمار و ریشه ای ست تا این
موانع توسط افراد کاردان برداشته نشوند ما در باتلاق موجود غوطه
خورده و غرق خواهیم شد. بدیهی است که با چنین شرایط قادر به جهش

دادن تولید نخواهیم بود

ــن ــدیره انجم ــت م ــس هیئ رئی
افزودنیهـای صـنایع غذایـی کشـور
ــوز: ــا اگروفودنی ــو ب در گفتگ
توسـعه صـنایع کـوچک حمـایت همـه
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جانبه دولت را میطلبد

پرویز جهانگیری می گوید: حمایت دولت در بخش صنایع کوچک با وضع
مقررات و قوانین پیشرفته میتواند سبب توسعه و پیشرفت این بخش

گردد.

دکتر به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، 
پرویز جهانگیری با توجه به فرا رسیدن روز صنایع کوچک در خصوص
حمایت و عوامل تاثیر گذار در صنایع کوچک به خبرنگار ما گفت: اصولا
دولتها با تکیه بر اطلاعات دست اندرکاران و متخصصین و نیز بهره
گیری از تجربیات صاحب نظران اقدام به برنامه ریزی و نظارت بر حسن
انجام کار میکنند و از دخالتهای بی مورد و مزاحم اجتناب مینمایند
که در این راه مثبت و کارا از مداخله گران رانتی و فامیلی خبری

نخواهد بود.

این کارآفرین کشور بیان کرد: در طی این طریق و به نتیجه رساندن
هدفهای تعریف شده برای ایجاد این اشتغال میبایستی از توانمندان و
علاقهمندان بهره گرفت تا در جهت هدفهای تعریف شده حرکت داشته

باشند.

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنیهای صنایع غذایی کشورگفت: دولت
برای رسیدن به هدفهای خود اقدام به حمایتهای مالی برای ایجاد

زمینههای لازم مینماید.

وی عنوان کرد: کاری که چین در این زمینه نمود سبب گسترش کسب و
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کار و تولید ارزان در روستاها بود که همراه با فقر زدایی بصورت
گسترده، بازار قابل ملاحظهای را برای کالاهای ارزان و کم هزینه در

جهان و داخل چین گشود.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا افزود: در رسیدن به این
هدف تعریف شده با ایجاد اشتغال در بخشهای صنایع کوچک که استعداد
لازم برای پیشرفت در آنها مشهود است، میتوان آنها را به بخشهای

بزرگ ارتقا داد.

جهانگیری در پایان خاطر نشان کرد: حمایت دولت در این بخش با وضع
مقررات و قوانین پیشرفته و با حمایتهای مادی و معنوی و عدم دخالت
و سپردن امور به خود دست اندرکاران میتواند سبب توسعه و پیشرفت

در این بخشها گردد.

سرویس خبری: صنعت غذا

ــن ــدیره انجم ــت م ــس هیئ رئی
افزودنیهای صنایع غذایی کشور:
احداث وزارت بازرگانی با حضور
افـراد ناآگـاه، بـه تولیـد کشـور

لطمه خواهد زد
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پرویز جهانگیری گفت: هیچ برنامه مدونی در خصوص انجام وظیفه دو
وزارتخانه بازرگانی و صنایع وجود ندارد.

دکتر پرویز جهانگیری رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنیهای صنایع
غذایــی کشــور در گفتگــو با پایگــاه خــبری صــنعت غــذا و
کشاورزی(اگروفودنیوز)، در خصوص ارزیابی وی از طرح تفکیک وزارت
بازرگانی از وزارت صنایع گفت: از بدو پیدایش انقلاب تا کنون شاهد
ایجـاد و تعطیلـی وزارت بازرگـانی بـودهایم کـه عقلانیتـی در ایـن

تصمیمها نبوده است.

جهانگیری عنوان کرد: هیچگاه یک بررسی دقیق علمی و فنی در این
خصوص صورت نگرفته است و همه چیز در غالب شعارها خلاصه شده است.
هیچ برنامه مدونی در خصوص انجام وظیفه این دو وزارتخانه وجود

ندارد.

این کارآفرین کشور بیان کرد: زمانی که راحت قادر به خرج کردن و
تامین سود بودیم توجه به موجودیت وزارت بازرگانی بیشتر بود.
تلاشها بسمت واردات معطوف بود و در نتیجه توجهی به تولید و
آیندهنگری آن نداشتیم. با این توجیه که بهتر است بجای گرانی
داخلی پولمان را صرف کالاهای وارداتی ارزانتر بکنیم و به تولید و

اثرات آن به عنوان یک ثروت ملی کاملا بی توجه بودیم.

این فعال صنفی در ادامه افزود: در دهه هفتاد شرکت المراعی در
عربستان برای تولید محصولات لبنی شکل گرفت؛ در آن روز قیمت در
جهان بسیار ارزان بود ولی قیمت تمام شده شیر عربستان به حدود ۴
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دلار میرسید. در آن روز این کار عربستان را دیوانگی محض میدانستند
که حتی گاوها را در هوای گرم عربستان زیر دوش نگاه میداشتند.
امروز شاهدیم که شرکت المراعی نه تنها نیاز کشورش را تامین میکند
بلکه در منطقه کاملا با تمامی کشورها رقیب میباشد و در تمام
کشورهای عربی صاحب بازار است. عربستان بازار وارداتش را قطع نکرد
ولی با سیاستگذاری عاقلانه، درست و علمی اولین در بازار منطقه شد.

رئیس هیئت مدیره گروه صنعتی پارس استا گفت: هیچ بررسی علمی در
ایـن مـوارد نـداریم و مسائـل مشـابه را بدسـت افـراد بـی تجربـه
میسپاریم. برای همین است که یک روز وزارت بازرگانی تاسیس میکنیم

و یک روز بدون بررسی آن را تعطیل میکنیم.

وی خاطر نشان کرد: با عنایت به موقعیت جغرافیایی کشورمان، داشتن
یک وزارت بازرگانی با حضور افراد کاردان و متخصص با حداقل

ترانزیت کالا میتوان به درآمدی بیش از نفت رسید.

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنیهای صنایع غذایی کشور گفت: میتوان
با ورود گسترده کالاها و فرآوری بخشی از آنها در کشور، هم مشکل
بیکاری جوانان مستعد این سرزمین را برطرف کرد و هم ثروت آفرینی و

درآمد مستقل از نفت بوجود آورد.

جهـانگیری در پایـان بیـان کـرد: در ایـن صـورت احـداث یـک وزارت
بازرگانی با حضور متخصصین آگاه و نه صرفا دارای مدرک یقینا به
صلاح کشور خواهد بود. در غیر این صورت احداث چنین وزارتخانهای با
حضور افراد غیر متخصص و ناآگاه لطمهای به تولیدات کشور خواهد زد.
زیرا مافیاهای سو استفاده گر با واردات بی رویه که بارها نیز
اتفاق افتاده سبب تعطیلی واحدهای شکل گرفته که ثروتهای ملی کشور

هستند، خواهند گردید.

سرویس خبری: صنعت غذا
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ــن ــدیره انجم ــت م ــس هیئ رئی
افزودنیهـای صـنایع غذایـی کشـور
ــوز: ــا اگروفودنی ــو ب در گفتگ
تبلیغــات بــرای حضــور بیشتــر
بازدیدکننـدگان خـارجی نمایشگـاه

ایران اگروفود انجام شود

دکتر پرویز جهانگیری گفت: وزارت امور خارجه از طریق سفارتخانههای
خود در سایر کشورها اطلاع رسانی لازم را برای حضور هر چه بیشتر
بازدیدکنندگان خارجی انجام دهد تا نمایشگاهها در کشورمان معرض

دید جمعیت بیشتری قرار بگیرد.

دکتر پرویز جهانگیری در پاسخ به سئوال خبرنگار پایگاه خبری صنعت
غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز) مبنی بر نظر ایشان درباره بیست و
نهمین نمایشگاه ایران اگروفود گفت: یقینا برگزاری هر نمایشگاهی
اثرات مثبت برای برگزارکنندگان و بازدیدکنندگان را همراه دارد.

وی بیان کرد: شاید به همین دلیل است که در کشورهای مختلف شاهد
رقابت برای کسب امتیاز برگزاری نمایشگاهها هستیم. در هر کشوری که
نمایشگاه برگزار میشود اثرات مثبت فرهنگی و اقتصادی را شاهد
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هستیم.

رئیس هئیت مدیره گروه صنعتی پارس استا افزود: نمایشگاه اگروفود
اولین بار توسط انجمن متخصصین بنا گذارده شد و از مجموعه این
امتیازات میبایستی بر خوردار بشود. در صورتیکه بدلیل بی توجهی و
یا بی اطلاعی برگزارکنندگان، اثرات گسترده اقتصادی و اجتماعی این

نمایشگاه را در حد انتظار مشاهده نمیکنیم.

جهانگیری در خصوص بهرهگیری از اثرات اقتصادی و اجتماعی برگزاری
نمایشگاه گفت: ارگانهای دولتی را در کنار هم قرار بدهیم تا
تسهیلات لازم برای این منظور را قبل از شروع نمایشگاه تدارک
ببینند. بطور مثال وزارت امور خارجه اطلاع رسانی لازم را حداقل در
سطح منطقه تدارک ببیند و از طریق سفارتخانه خود در هر کشوری
تبلیغات لازم را برای جذب هر چه بیشتر بازدیدکنندگان انجام دهد،
تا این نمایشگاه بعنوان یکی از نمایشگاههای بزرگ داخلی در معرض

دید جمعیت بیشتری قرار بگیرد.

وی بیان کرد: در زمان برگزاری با ایجاد تسهیلات و کاهش هزینههای
مشارکت برای شرکتهای خارجی میتوان تعداد بیشتری از شرکتکنندگان
کشورهای مختلف را جذب این نمایشگاه بزرگ نمود تا این نمایشگاه
بتواند بعنوان بزرگترین نمایشگاه منطقهای کشاورزی و غذا همه ساله

ضمن رشد، بازدیدکنندگان بیشتری را نیز جذب خود بنماید.

رئیس هیئت مدیره انجمن افزودنیهای صنایع غذایی کشور در ادامه
عنوان کرد: بدین منظور شرایط سخت ویزا برای خارجیان تسهیل بگردد
و گمرکات کشور نیز همسو با این حرکت ضمن ایجاد سهولت، ورود
کالاهای نمایشگاهی شرکتکنندگان در نمایشگاه را جدا از شرکتشان

نبینند.

دکتر جهانگیری گفت: برای بهره جویی بیشتر، نمایشگاه را کاملا
تخصصی برگزار نمایند تا بازدیدکنندگان متخصص بتوانند با کسب
اطلاعات فنی و تخصصی بهره بیشتری برای توسعه کسب و کار خود داشته
باشند و فقط روز پایانی نمایشگاه را به بازدید عموم اختصاص دهند.

وی بیــان کــرد: ایجــاد تســهیلات مــورد اشــاره و شرکــت گســترده
تولیدکنندگان و سازندگان داخلی و خارجی و عرضه کالاهایشان در دید
بازدیدکنندگان داخلی متخصص سبب ایجاد رقابت در حفظ کیفیت کار

کارآفرینان کشورمان خواهد گردید.



این کارآفرین کشور افزود: ایجاد زمینه مشارکت مردم برای برگزاری
هر چه بهتر نمایشگاه توجه به فرهنگ جامعه را طلب میکند که عملا

این امر به عهده وزارتخانههای مربوطه میباشد.

جهانگیری در ادامه خاطر نشان شد: اگر در زمان برگزاری نمایشگاه
کشورهای دیگر حضور داشته باشیم مشاهد میکنیم که تمامی افراد
جامعه دست در دست هم تلاش برای برگزاری هرچه بهتر این گونه
نمایشگاهها را دارند. بدیهی است که هتلها و اقامتگاههای شهر در
این زمان قادر به تامین محل اقامت بازدیدکنندگان بدلیل کثرت
نیستند و در این مواقع مردم بخشی از خانههای خود را برای اقامت
بازدیدکنندگان در اختیار سازمان نمایشگاهی قرار میدهند تا علاوه
بر درآمد خود سبب اثرات اقتصادی مثبت آن برای سازندگان و

تولیدکنندگان کشورشان باشند.

این فعال صنفی گفت: متاسفانه مسئولین برگزارکننده در کشور ما
بدنبال کسب درآمد ناچیز از را اجاره غرفهها هستند و به اثرات و

درآمد عظیم ناشی از برگزاری نمایشگاه بی توجه میباشند.

وی بیان کرد: اکثر بازدیدکنندگان خارجی عملا از اقشار ثروتمند
کشورها میباشند که آمادگی خرج کردن مبلغ قابل توجهی برای خرید و
بازدید از کشورمان را خواهند داشت که در سالهای بعد نیز خودشان

مبلغ جذب بازدیدکنندگان بیشتری خواهند بود.

پرویز جهانگیری در پایان گفت: البته اثرات اقتصادی برگذاری درست
این گونه نمایشگاهها در جامعه در حال رشد ما بیشمار است که شرح

بیشتر این اثرات از حد این نوشته مختصر بیرون میباشد.

سرویس خبری: صنعت غذا
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